
 

1 
 

Zápis z jednání 

 Komise mládeže ČAS 

4/2021 

Datum: 19. 8. 2021 

• přítomní: Jana Sobčíková, Jan Koutník, Zdeněk Rakowski, Lukáš Dejdar, Michal Černý, Jan Škrabal 

• omluveni: Tomáš Kopecký, Jan Dvořák, Hana Větrovcová 

• zápis: Jan Koutník 

 

1) Metodický film mladší žactvo 
a) pokračuje příprava 
b) Iveta Rudová musí potvrdit rozpočet 
c) pracovní skupinu nadále vede Tomáš Kopecký 
d) L. Dejdar opakuje nutnost vymezit kompetence komisí mládeže a metodické 

 

2) ČPTM seminář 
a) seminář se připravuje (V. Rus, J. Koutník) 
b) pokračuje komunikace s lektory a přípravy 

 

3) Trenérsko-metodický web 
a) návrh postupně rozpracovat detailnější témata, články, aby ve chvíli spuštění webu se dalo 

již postupně plnit 
b) J. Koutník rozpracuje základní strukturu 

 

4) Koncepce soutěží mladšího žactva 
a) Jan Koutník rozeslal upravenou verzi doporučujícího materiálu pro KASy k pořádání soutěží 

mladšího žactva 
 

5) Koncepce atletické přípravy mládeže 
a) Jan Koutník předložil finální textovou podobu materiálu. Doporučuje další grafické 

zpracování. 
b) Debata nad budoucností materiálu – rozeslání KM, komentáře a zároveň řešení možnosti 

k vydání. 
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6) Projekty atletických akademií 
a) P ČAS zamítlo návrh na výzvu pro předkládání projektů AA pro další rok. P ČAS očekává 

detailní analýzu současných AA a lepší sloučení se systémem SCM. 
b) KM doporučuje P ČAS zvážit schvalování AO/AK, které obsahují v názvu zavedené názvy 

v rámci ČAS – například případ „Krajská atletická akademie Zlín“ 
 

7) AŠSK 
a) Proběhla schůzka J. Škrabala a J. Sobčíkovou s předsedkyní AŠSK. Závěry: 

a. bylo by dobré spolupracovat více při tvorbě termínovky v oblasti mládeže 
b. zájem ze strany AŠSK o vzdělání pedagogů v atletice 
c. spolupráce při Poháru rozhlasu a Štafetovém poháru / Čtyřboji a Středoškolském 

poháru – prostor pro lepší spolupráci 
b) v souvislosti se Středoškolským pohárem doporučuje KM omezit starty starších žáků 

v podzimních kolech Středoškolského poháru 
 

 

8) Rozpočet 2022 
a) KM Probrala rozpočet a navrhne v první fázi 60 188 220,00 Kč, který předsedkyně KM 

předloží předsedovi EK. 
 

9) Odměny trenérům atletů SCM 
a) OM připraví přehled trenérů, kteří mají atlety zařazené do SCM, aby KM mohla rozhodnout 

o rozdělení odměn pro trenéry. 
b) KM se shodla, že odměny bude vyplácet pouze trenérům, kteří nemají trenérskou podporu 

z dalších článků ČPTM nebo RSC.  
 

Termín příští KM bude upřesněn mailem.  

 


